
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med Filbyter Bridge, 
2009-10-07 
 
Närvarande: Mats Sjöberg (ordf), Marie Binglöv, Annika Brundin, Staffan Hed, Gun 
Karlsson, Lennart Linnerstedt och Carl Ragnarsson. 
Frånvarande: Magnus Berg. 
 

1. Mötets öppnande 
Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat kl 17.15. 
 

2.  Godkännande av dagordningen 
  Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare utsågs Staffan Hed. 
 

4. Val av justerare 
Marie Binglöv utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 

5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes. 
 

6. Ekonomirapport 
Kassören rapporterade om första kvartalet. Konstaterades en ökning jämfört med 
motsvarande period förra året om cirka 120 par. 
 

7. Tävlingsrapport 
KM-lag med handikapp har spelats med tio lag, ett fler än ifjol, trots att anmälan kom 
upp alltför sent. Segrade gjorde lag Inte Helt Säkert med Tommy Andersson, Erik 
Fryklund, Staffan Hed, Johnny Karlsson, Harriet Philipson och Carl Ragnarsson. Tvåa 
kom HOUSE med Rolf Larsson, Sture Mattsson, Barbro Sjöberg och Eva Wilander 
medan tredjeplatsen belades av SCHÅL med Åke Johansson, Lars Jacobson, Kristina 
och Lars Strångert, Håkan Lövsen, Sören Thored och Carl-Eric Weiland. 
 
KM-individuellt med 52 spelare var fulltecknad ca tre veckor före anmälningstidens 
utgång och med ett tiotal spelare på reservlistan. Tävlingen, som spelas en tisdag i 
varje månad september-december, är således fortsatt populär bland gemene 
klubbspelaren. Det är en smula ledsamt att inte fler i klubbens ”elitskikt” väljer att 
delta. 
 
KM-mixed, tillika klubbkval till DM-mixed, spelas tisdagarna 27 okt och 3 nov. 
Inbjudan finns på klubbens anslagstavla och på hemsidan. Ingen föranmälan behövs. 
 
KM-veteraner, tillika klubbkval till DM-veteraner, spelas onsdagarna 4 och 11 
november, kl 13.30. Dessa onsdagar arrangeras inga sidotävlingar. Deltagarna måste 
vara födda 1950 eller tidigare. Inbjudan finns på klubbens anslagstavla och på 
hemsidan. Ingen föranmälan behövs. 
 
DM-lag regionserier har startat. Linköpingsregionen har 13 lag (samma antal som 
ifjol), distriktet totalt 40 lag – en ökning med 6 lag. 



Söndagsbridgen har ännu inte lockat mer än ett par till gruppen ”hjärternål och 
uppåt”. Antalet i gruppen för ”högst ruternål” ökar långsamt, men det behövs ett 
ordentligt avstamp för att få fart på denna del av verksamheten. Styrelsen beslöt att 
anordna ett sådant avstamp söndagen den 8 november – en barometertävling i två 
grupper; en för spelare med högst ruternål och en för ”övriga spelare” i vilken alla är 
välkomna. Tävlingen inleds med en lättlunch (soppa med smörgås), därefter startar 
tävlingen. Inbjudan läggs ut på klubbens hemsida samt anslås på anslagstavlan. 
Föranmälan krävs – anmälningslista sätts upp på klubbens anslagstavla. Eventuella 
frågor hänvisas till Marie Binglöv. 
 

8. Trivselkommitténs rapport 
Inget att rapportera 
 

9. Rapport från FSB och ÖMBF. 
Inget att rapportera; ÖMBF har sitt första styrelsemöte för verksamhetsåret den 9 
oktober och Förbundet håller Riksstämma den 16-18 oktober. Rapport från dessa 
sammankomster sker vid nästa styrelsemöte. 
 

10. Övriga frågor. 
Luciaveckan; styrelsen beslöt att bjuda på kaffe med lussekatt och pepparkaka under 
luciaveckan. Gun fick i uppdrag att fråga Lage Johnsson ifall han är villig att baka 
tilltugget. Om inte, får Calle kolla ifall Ljungstedtska kan leverera lussekatter och 
pepparkakor. 
 
Julfesten är planerad till lördagen den 5 december kl 14.00. Samma upplägg som 
föregående år. Gun är organisationsansvarig för festligheterna och Calle för 
tävlingsarrangemangen.  
 
Höstavslutningen. Rallytävlingarna avslutas veckan före Lucia. Prisutdelning sker 
tisdagen den 15 december – penning- och vinpriser som tidigare.  
 
Diskmaskin. Frågan har väckts att slopa engångsmuggar, inte minst av miljöskäl, och 
istället införa porslinsmuggar. Därmed aktualiseras åter frågan om diskmaskin i köket. 
Lennart fick i uppdrag att kontrollera möjligheterna till installation 
 
Cafeterians framtid upptog större delen av mötestiden. Tidigare i höstas gick 
styrelsen ut med ett allmänt klubbupprop om cafeteriaansvarig sökes. Trots idoga 
försök har ingen villig hittats. Cafeterian utgör en betydande del av klubbens 
verksamhet, såväl vid våra vardagstävlingar som vid helgtävlingar av typen DM, 
Allsvenskan m m. Styrelsen beslöt att undersöka möjligheten att arrendera ut 
cafeteriaverksamheten till intresserade klubbmedlemmar. Villkoren för ett sådant 
arrende kommer att förhandlas med den/dem det berör. 



 
 
 
 

11. Nästa styrelsemöte. 
Onsdagen den 4 november 2009 klockan 17.15. 
 

12. Mötet avslutas. 
Ordföranden förklarade dagens möte avslutat kl 20.30. 
 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
 
Staffan Hed   Mats Sjöberg 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
Marie Binglöv. 


